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Protokół Nr XVII/2020 

z sesji Rady Gminy Żołynia w dniu 23 listopada 2020 r. 

 

Sesja Rady Gminy Żołynia odbyła się 23 listopada 2020 r.  

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15
30

.  

 

W sesji uczestniczyli: 

1) 14 radnych Rady Gminy Żołynia (nieobecny był radny Karol Sztur), 

2) sołtysi wszystkich sołectw Gminy Żołynia; 

3) Wójt Gminy Żołynia; 

4) Sekretarz Gminy Żołynia; 

5) dwóch inspektorów Urzędu Gminy Żołynia; 

6) informatyk Urzędu Gminy Żołynia. 

 

Ad. 1 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Żołynia Piotr Foryt. Po 

powitaniu zebranych powiedział, że zaistniała potrzeba zmiany porządku obrad. Sprawę 

wyjaśniła Anna Kostyńska, Skarbnik Gminy Żołynia. Powiedziała, że w związku z brakiem 

uzgodnienia z Urzędem Ochrony Konkurencji i Konsumenta projektu uchwały w sprawie 

zwolnień w podatku od nieruchomości obiektów sportowych, sprawę jej rozpatrzenia należy 

odłożyć i zdjąć z porządku obrad rady gminy. Skarbnik zaznaczyła, że przyjęcie uchwały bez 

wspomnianego uzgodnienia skutkować może jej uchyleniem przez regionalną izbę 

obrachunkową. Przewodniczący rady stwierdził, że wnioskuje o zdjęcie z porządku obrad 

projektu tej uchwały i przeprowadził głosowanie w tej sprawie. Porządek został zmieniony 

jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł 

Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech 

Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (1): Karol Sztur. 

Porządek posiedzenia, po wykreśleniu z niego ww. uchwały przedstawiał się następująco: 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie, wolne wnioski. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

b) ustalenia zwolnień w podatku od nieruchomości w Gminie Żołynia; 

c) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki takiej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na terenie Gminy Żołynia;  

d) zmian w budżecie Gminy Żołynia na 2020 rok; 

e) udzielenia przez Gminę Żołynia pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu na 

realizację zadania publicznego; 

f) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Miasto Rzeszów; 

g) „Rocznego programu współpracy Gminy Żołynia z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie na 2021 rok”; 

h) sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żołynia; 

i) nabycia nieruchomości przez Gminę Żołynia; 

j) wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 10 lat nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Żołynia oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy; 

k) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości; 

l) wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości przez Gminę Żołynia; 

m) nabycia nieruchomości przez Gminę Żołynia. 
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4. Sprawy różne. 

 

 

Ad. 2 Przewodniczący rady powiedział, że radni mieli możliwość zapoznania się  

z protokołem z poprzedniej sesji rady gminy i nie wnieśli do niego uwag i zażaleń. Stwierdził, 

że protokół ten jest znany radnym i przeprowadził głosowanie nad jego przyjęciem. Protokół 

został przyjęty jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ 

SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Maciej 

Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz 

Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna 

Wójcik. NIEOBECNI (1): Karol Sztur. 

 

 

Ad.3 Projekt w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na rok 2021 

przedstawiła skarbnik gminy. Powiedziała, że maksymalny poziom stawek podatku, ustalany 

przez Ministra Finansów, w skali roku wzrósł o 3,9%. Zaproponowała, aby przyjąć stawki 

stosując dotychczasowe podejście, to jest z zastosowaniem stawek maksymalnych,  

z wyjątkiem pozycji dotyczącej budynków pozostałych, w której zaproponowała obniżkę do 

5,90 zł za metr kwadratowy. Podała, że dopuszczalny poziom tej stawki to 8,37 zł. 

Powiedziała, że skutkiem tej decyzji będzie zmniejszenie wpływów do budżetu gminy  

o 87 tys. zł oraz pomniejszenie mniej więcej o taką samą kwotę subwencji wyrównawczej. 

Przewodniczący rady powiedział, że temat ten dyskutowano na wspólnym posiedzeniu 

komisji rady i zachęcił do dyskusji. Wobec braku głosów radnych odczytał projekt uchwały  

i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr XVII/140/20 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 

14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki 

imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, 

Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (1): Karol Sztur. 

 

Projekt uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości przedstawiła skarbnik 

gminy. Wyjaśniła, że chodzi o zmianę funkcjonującej już uchwały dotyczące zwolnień  

w podatku od nieruchomości gruntów rolnych znajdujących się pod liniami i urządzeniami 

energetycznymi. Powiedziała, że proponowana zmiana wyłączy ze zwolnienia grunty 

związane z prowadzeniem działalności gospodarczej. Radni nie zadawali pytań w tej sprawie, 

przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr 

XVII/141/20 w sprawie ustalenia zwolnień w podatku od nieruchomości  

w Gminie Żołynia została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) 

Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, 

Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, 

Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (1): Karol Sztur. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za wywóz i gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przedstawiła Magdalena Rogowska, Inspektor Urzędu Gminy Żołynia. 

Poinformowała, że w związku z kończącą się gminie z dniem 31 grudnia 2020 roku umową 

na zagospodarowanie i wywóz odpadów, przeprowadzono przetarg na kolejny okres. W 

przetargu pojawił się tylko jeden oferent, Miejski Zakład Komunalny z Leżajska. Inspektor 

powiedziała, że w związku ze wzrostem ceny za tę usługę konieczne jest podniesienie opłat 

pobieranych od mieszkańców. Zaznaczyła, że środki z opłaty powinny bilansować koszty 

funkcjonowania systemu odbioru odpadów i pokrywać: ich odbiór, transport i odzysk, 

utrzymanie punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych, obsługę administracyjną  

i edukację ekologiczną w tym zakresie. Przewodniczący rady przypomniał, że kwestię opłat 
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radni szeroko dyskutowali na wspólnym posiedzeniu komisji rady gminy. 

Wiceprzewodniczący rady Tomasz Mach zapytał, czy mieszkańcy gminy przykładają się do 

segregacji odpadów. Inspektor odpowiedziała, że urząd prowadzi kontrole w tym zakresie  

i segregacja odpadów wygląda przyzwoicie, choć z polem do poprawy. Radny Tadeusz Leja 

zapytał, czy urząd dysponuje danymi dotyczącymi tonażu wywożonych z gminy odpadów. 

Inspektor odpowiedziała, że spółka obsługująca gminę do każdej faktury dołącza wydruki 

wagowe. Zwróciła uwagę na rozbieżności pomiędzy danymi meldunkowymi, wykazującymi 

7060 mieszkańców w gminie, a danymi ze składanych przez nich deklaracji odpadowych, 

według których gminę zamieszkuje 6142 osoby. Stwierdziła, że w systemie brakuje 918 osób. 

Radni nie zabierali więcej głosu, przewodniczący odczytał projekt uchwały i przeprowadził 

głosowanie. Uchwała Nr XVII/142/20 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty oraz 

zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie 

Gminy Żołynia została przyjęta zwykłą większością głosów. Wyniki głosowania: ZA: 13, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 Wyniki imienne:  

ZA (13): Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof 

Kosior, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, 

Wojciech Woś, Anna Wójcik; WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Tadeusz Leja; NIEOBECNI (1): 

Karol Sztur. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy przedstawiła skarbnik gminy. 

Powiedziała, że chodzi o dwie drobne zmiany, to jest przeniesienia w planie dochodów 

związane z koniecznością dokonania korekty błędnego zapisu w klasyfikacji budżetowej oraz 

przeniesienia po stronie wydatków. Tu wskazała kwotę 46 tys. zł w zadaniach realizowanych 

przez Gminny Zespół Ekonomiczno-Administracyjny Szkół w Żołyni, przeniesioną z dowozu 

uczniów do rozdziału obsługi jednostek, na koszty bieżącego utrzymania administracji 

oświaty. W dziale zadań prowadzonych przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w 

Żołyni, 4,5 tys. zł przeniesiono z pomocy na dożywanie na zadania wspierania rodziny, celem 

pokrycia kosztów zatrudnienia asystenta rodziny. Radni nie dyskutowali w tej sprawie, 

przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr 

XVII/143/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Żołynia na 2020 rok została przyjęta 

jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł 

Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech 

Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (1): Karol Sztur. 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej województwu przedstawiła 

skarbnik gminy. Powiedziała, że chodzi o dokończenie budowy chodnika przy drodze 

wojewódzkiej we wschodniej części miejscowości Bikówka. Podała, że pomoc gminy 

wyniesie 35 tys. zł, co pozwoli wraz ze środkami województwa wybudować brakujące 74 mb 

chodnika. Przypomniała, że budowa będzie mieć miejsce w 2021 r., ponieważ w 2020 r.  

z przyczyn niezależnych od gminy województwo nie zrealizowało tej inwestycji. Radni nie 

zadawali pytań w tej sprawie, przewodniczący odczytał projekt uchwały i przeprowadził 

głosowanie. Uchwała Nr XVII/144/20 w sprawie udzielenia przez Gminę Żołynia pomocy 

finansowej Województwu Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego została 

przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, 

Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, 

Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (1): Karol Sztur. 

Projekt uchwały związanej z partycypacją przez gminę w kosztach utrzymania Izby 

Wytrzeźwień w Rzeszowie, właściwej terytorialnie dla Gminy Żołynia, przedstawiła skarbnik 

gminy. Powiedziała, że planowane jest dofinansowanie kwotą 2,5 tys. zł, to jest w wysokości 

stosowanej w ostatnich latach i pozwalającej zabezpieczyć potrzeby gminy w tym zakresie. 
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Radni nie zadawali pytań. Przewodniczący po odczytaniu projektu uchwały przeprowadził 

głosowanie. Uchwała Nr XVII/145/20 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Gminą Miasto Rzeszów została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki 

imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, 

Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (1): Karol Sztur. 

Projekt rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi omówił 

Waldemar Natoński, Sekretarz Gminy Żołynia. Powiedział, że program przygotowano  

w kształcie zbliżonym do programów z lat poprzednich i że w trakcie jego konsultacji 

społecznych nie wpłynęły wnioski racjonalizatorskie. Przedstawił układ programu  

i zaproponowane w nim działania o charakterze finansowym i niefinansowym. Radny Jerzy 

Szpila pytał o możliwość zwiększenia zakresu finansowania zadań zlecanych przez gminę  

w ramach tego programu. Skarbnik gminy odpowiedziała, że ze względu na ograniczone 

środki budżetowe zaplanowano zlecanie zadań tylko z zakresu kultury fizycznej oraz 

profilaktyki przeciwalkoholowej, w kwotach dostępnych gminie. Wiceprzewodniczący rady 

prosił o podanie kwot jakie na te zadania przeznaczono wcześniej. Skarbnik podała dane za 

rok poprzedni wskazując kwotę 212 tys. zł na sport oraz 80 tys. zł na profilaktykę 

przeciwalkoholową. Wspomniała, że we wcześniejszych latach gmina zlecała również 

zadania z zakresu rehabilitacji. Wobec braku innych pytań przewodniczący odczytał projekt 

uchwały i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr XVII/146/20 w sprawie „Rocznego 

programu współpracy Gminy Żołynia z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2021 rok” została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, 

PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: 

ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof 

Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman 

Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (1): Karol Sztur. 

Szereg kolejnych uchwał związanych z gospodarką nieruchomościami przedstawił 

Michał Rupar, Inspektor Urzędu Gminy Żołynia. Wyjaśnił, że uchwałę w sprawie sprzedaży 

nieruchomości położonej w Smolarzynach przygotowano w związku z wnioskiem, który 

wpłynął od właściciela działki sąsiedniej. Inspektor zaznaczył, ze działka będzie sprzedawana 

w drodze przetargu, a jej wycena, będąca podstawą do ustalenia ceny wywoławczej, zostanie 

przeprowadzona po udzieleniu przez radę zgody na sprzedaż. Dodał, że zagospodarowanie tej 

nieruchomości może utrudniać przecinająca ją linia telekomunikacyjna. Radni nie zadawali 

pytań, przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i przeprowadził głosowanie. Uchwała 

Nr XVII/147/20 w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Żołynia została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) 

Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, 

Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, 

Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (1): Karol Sztur. 

Kolejny omawiany projekt uchwały dotyczył nabycia nieruchomości, w celu utworzenia 

drogi gminnej prowadzącej  do kompleksu działek gminnych. Inspektor wyjaśnił, że dzięki 

zapewnieniu dostępu do drogi publicznej w tym miejscu, po dokonaniu podziałów 

geodezyjnych mienia gminy, będzie można stworzyć ofertę działek pod budownictwo 

mieszkaniowe. Dodał, że w przypadku nabycia działki przez gminę nie jest konieczna wycena 

biegłego, a jedynie uzgodnienie ze sprzedającym. Powiedział, że urząd uzgodnił cenę nabycia 

w wysokości 2 tys. zł. Radni nie zadawali pytań, przewodniczący rady odczytał projekt 

uchwały i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr XVII/148/20 w sprawie nabycia 

nieruchomości przez Gminę Żołynia została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 

14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki 

imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, 
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Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (1): Karol Sztur. 

Odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości 

gminnej inspektor poinformował zebranych, że działka ta była dzierżawiona przez okres 3 lat, 

a dzierżawa przebiegała bez zastrzeżeń. Dotychczasowy dzierżawca złożył wniosek do wójta 

gminy o dzierżawę na okres dłuższy, do czego niezbędna jest zgoda rady gminy. Inspektor 

powiedział, że chodzi o działkę w miejscowości Kopanie Żołyńskie, z przeznaczeniem na 

cele rolne. Wiceprzewodniczący rady zapytał, czy działka jest uprawiana przez tego samego 

dzierżawcę. Inspektor urzędu odpowiedział, że chodzi o tę samą osobę. Dodał, że umowa 

dzierżawy skończyła się w czerwcu br. a na nieruchomości jest jeszcze zasiew do zbioru. 

Wobec braku innych pytań przewodniczący rady odczytał projekt uchwały i przeprowadził 

głosowanie. Uchwała Nr XVII/149/20 w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę na okres 

10 lat nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żołynia oraz odstąpienia od 

obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy została przyjęta 

jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł 

Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech 

Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (1): Karol Sztur. 

 Inspektor przedstawił projekt kolejnej uchwały związanej z zapewnieniem dostępu do 

drogi publicznej dla działek gminnych w Smolarzynach. Powiedział, że w przypadku tej 

regulacji właścicielka nie zgodziła się na sprzedaż swojej nieruchomości a jedynie na 

zamianę. Wydzielono więc działki o identycznej powierzchni 81 metrów kwadratowych. 

Powiedział, że w przypadku różnicy w ich wycenie zamiana będzie dokonana za dopłatą. 

Stwierdził, jednak, że różnicy raczej nie powinna wystąpić, gdyż chodzi o tę samą 

powierzchnię, podobne położenie oraz identyczną klasę bonitacyjną gleb. Radni nie zabierali 

głosu w tej sprawie, przewodniczący odczytał projekt uchwały i przeprowadził głosowanie. 

Uchwała Nr XVII/150/20 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości została 

przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, 

Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, 

Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (1): Karol Sztur. 

Prezentując kolejny projekt związany z zapewnieniem drogi do działek gminnych  

w Smolarzynach inspektor powiedział, że w tym przypadku uzgodniono darowiznę na rzecz 

gminy w zamian za uregulowanie granic. Wyjaśnił, że mieszkaniec darujący nieruchomość 

przed laty wybudował ogrodzenie naruszające granicę nieruchomości gminnej na szerokości 

od 0,5 do 1 m. Po regulacji granica przebiegać będzie po ogrodzeniu, należącym do 

darującego działkę gminie. Radni nie zadawali pytań, przewodniczący po odczytaniu uchwały 

przeprowadził głosowanie nad nią. Uchwała Nr XVII/151/20 w sprawie wyrażenia zgody 

na nieodpłatne nabycie nieruchomości przez Gminę Żołynia została przyjęta jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, 

Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, 

Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (1): 

Karol Sztur. 

 W ostatnim projekcie uchwały związanym z wydzieleniem drogi do gruntów gminnych  

w Smolarzynach za nabycie potrzebnej gminie działki uzgodniono kwotę 2 tys. zł. Radni nie 

dyskutowali w tej sprawie, po zreferowaniu uchwały przez inspektora urzędu oraz jej 

odczytaniu przez przewodniczącego rady, przeprowadzone zostało głosowanie. Uchwała Nr 

XVII/152/20 w sprawie nabycia nieruchomości przez Gminę Żołynia została przyjęta 

jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Maciej Dąbek, Paweł 
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Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech 

Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (1): Karol Sztur. 

 

Ad. 4 W punkcie spraw różnych Jan Buszta, Sołtys Sołectwa Brzóza Stadnicka  

w związku z nadchodzącym okresem zimowym poprosił o informację w sprawie organizacji 

odśnieżania chodników. Piotr Dudek, Wójt Gminy Żołynia odpowiedział, że do końca 

listopada w drodze rozmów lub przetargu zostaną wyłonieni wykonawcy. Stwierdził, że 

najprawdopodobniej, jak dotąd będzie to jeden podmiot w każdym sołectwie, aby zapewnić 

możliwie szybkie reagowanie. Wójt przypomniał, że od niedawna gmina zajmuje się również 

utrzymaniem chodników przy drogach powiatowych. 

Radny Jerzy Szpila poprosił o przekazanie radnym danych dotyczące tonażu odpadów 

komunalnych odbieranych z terenu gminy. Inspektor urzędu Magdalena Rogowska 

zadeklarowała przekazanie tych informacji. 

Wiceprzewodniczący rady w imieniu swoim oraz mieszkańców ul. Białobrzeskiej 

podziękował radzie oraz wójtowi gminy za utwardzenie asfaltem drogi gminnej znajdującej 

się w pobliżu zbiornika Tama. Wyraził jednocześnie nadzieję, że takich inwestycji będzie 

więcej. 

Radni nie zabierali więcej głosu, przewodniczący rady podziękował zebranym za 

przybycie i zamknął obrady o godzinie 16.40. 

 

Sporządził:      

                                                                                                      


